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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2019/20:2009 Kulturskoleklivet

En viktig del i den nationella satsningen på kulturskolan var Kulturskoleklivet. 
Riksdagen budgeterade 40 miljoner kronor för att bereda plats på högskolor för 
utbildning av kulturskolepedagoger. Trots att det finns både beredskap inom 
högskoleväsendet och en efterfrågan på pedagoger i kommunerna är satsningen 
fortfarande inte genomförd fullt ut. Jag har nåtts av beskedet att bara hälften, 
det vill säga 20 miljoner kronor, har gått till att utöka antalet platser. I dagsläget 
står en stor del av landets kulturarbetare utan jobb, och det finns en önskan hos 
många att vidareutbilda sig. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Matikda Ernkrans: 

 

Varför har inte Kulturskoleklivet genomförts på det sätt riksdagen beslutat om?

………………………………………

Vasiliki Tsouplaki (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-24
Besvaras senast
2020-09-07


